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Abstract (en)
The watch housing has a movable attachment unit, which comprises two horn-shaped pieces (1) having at least one notch or groove (2) for receiving
a bar or pinion piece attached to a bracelet or strap. Each groove has an opening (11) on top of the horn-piece, and leads in the direction of the
bracelet to terminate in a bore The latter receives the pinion such that a traction force is exerted on the bracelet towards the base of the watch to
hold the bar or pinion in the groove. At least one pivoting cover is adapted to close the openings by means of lateral protrusions, each locatable in
an opening when the cover is closed. The cover has at least one lateral cavity and at least one horn-piece has a hole extending from part to part. A
thread element is located in one part of the hole, and a tapered closing at the other end. A spur (19) is pushed by elastic elements and is introduced
into the hole such that it passes from the horn element while being held by the tapered end.

Abstract (fr)
Cette boîte de montre a des cornes (1) pourvues d'entailles (2). Les entailles (2) présentent une ouverture (11) sur le dessus de la corne, elles
sont allongées en direction du bracelet et se terminent par une creusure (6). La barrette (3) fixée au bracelet (4) est introduite dans l'entaille (2)
par l'ouverture (11) et vient se placer par traction dans la creusure (6). Un couvercle pivotant (5) autour d'un pivot (8) présente des protubérances
(9) latérales qui viennent s'insérer dans les ouvertures lorsque le couvercle pivotant est rabattu. Les protubérances latérales bloquent la barrette
dans les creusures. L'axe du pivot (8) est placé dans le plan (7) de la creusure (6) ou au-dessus, de sorte qu'une pression exercée par la barrette
en direction de la boîte ne tend pas à ouvrir le couvercle. Le couvercle est maintenu en position rabattue au moyen d'un ergot (19), poussé par un
ressort (18), et qui vient s'insérer dans une cavité latérale (10) pratiquée dans le couvercle. Une vis (15) maintient le ressort et l'ergot dans un trou
cylindrique (12) ménagé dans la corne. <IMAGE>
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